
   
 

 

 
Protokół nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 24 marca 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.48 

 
Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 
Obecnych – 9 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 24 lutego 2025 roku. 
3. Ocena realizacji programu „Mieszkania na start”. Stan aktualny i perspektywy. 
4. Realizacja „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt Gminy-Miasto Płock” w zakresie ilości wydanych skierowań na leczenie, kastrację  
i sterylizację kotów wolno żyjących oraz ilości sterylizacji i kastracji zwierząt właścicielskich 
(psów i kotów) w latach 2023-2024. 
5. Działania Urzędu Miasta Płocka zmierzające do objęcia obszaru Jaru Pisencja jedną  
z form ochrony przyrody przewidzianą w Ustawie o ochronie przyrody. Stan aktualny  
i perspektywy kolejnych czynności.  
6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 236),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 237), 
3) podpisania umowy o współpracy partnerskiej w dziedzinie kultury, nauki, oświaty, 

sportu, ochrony zdrowia, opieki społecznej, gospodarki i działalności samorządowej 
pomiędzy Gminą-Miasto Płock w Rzeczpospolitej Polskiej i Miastem Veszprém na 
Węgrzech (druk nr 223), 

4) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk nr 225), 
5) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 
Rewitalizacji (druk nr 231), 

6) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków (druk nr 232), 

7) wytypowania sześciu przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiego Okrągłego Stołu 
Edukacyjnego (druk nr 234), 
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8) uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego pn.: ,,Budowa   
i przebudowa istniejącej sieci c.o kanałowej 2xdn 500/400/300/250/200 na sieć 
preizolowaną wzdłuż ulic: Łukasiewicza, Nowowiejskiego, Okrzei, Zduńskiej w Płocku 
wraz likwidacją niektórych komór.’’ na dz. o nr ewid. 230, 223/4 w obr. nr 4  
– Łukasiewicza na terenie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego Jaru Rzeki Brzeźnicy 
(druk nr 235), 

9) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanych nieruchomości położonych  
w Płocku przy pl. gen. Jarosława Dąbrowskiego (druk nr 239). 

7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa serdecznie na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam Państwa radnych. Witam Pana 
wiceprezydenta Piotra Dyśkiewicza. Witam Pana sekretarza Alberta Dynę. Witam kierowników 
i dyrektorów merytorycznych wydziałów Urzędu Miasta Płocka. Witam serdecznie również 
wszystkich mieszkańców, którzy nas obserwują i słuchają online. Zanim przejdziemy do 
omawiania poszczególnych punktów, proszę o sprawdzenie swojej… każdy swojej obecności. 
Bardzo proszę o zaznaczenie odpowiedniego przycisku.”  
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziewięć osób obecnych, czyli wszyscy. Dziękuję bardzo. Teraz, proszę Państwa, przejdziemy 
do przyjęcia porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku, 
ewentualnie jest przeciw lub wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (porządek obrad): 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziewięć osób na tak. Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 24 lutego 2025 
roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego protokołu? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 10/2025 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziewięć osób na tak. Dziękuję bardzo. Witam również… Do naszego posiedzenia dołączył 
Pan wiceprezydent Pan Artur Zieliński, ale również Pan skarbnik Pan Wojciech Ostrowski, jak  
i również Pani dyrektor wydziału finansowego, witamy, Pani Dorota Kolczyńska. Witamy 
serdecznie. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 3 
Ocena realizacji programu „Mieszkania na start”. Stan aktualny i perspektywy. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale jeśli Państwo macie 
pytania bardzo proszę o ich zgłaszanie. Nie ma pytań, więc proponuję, abyśmy przeszli do 
kolejnego punktu.” 
 
Ad pkt. 4 
Realizacja „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt Gminy-Miasto Płock” w zakresie ilości wydanych skierowań 
na leczenie, kastrację i sterylizację kotów wolno żyjących oraz ilości sterylizacji  
i kastracji zwierząt właścicielskich (psów i kotów) w latach 2023-2024. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To również nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale jeśli Państwo 
macie pytania bardzo proszę o ich zgłaszanie. Bardzo proszę, Pan radny Andrzej 
Aleksandrowicz.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dzień dobry. Dziękuję, Pani 
przewodnicząca. Ja tylko mam prośbę do osób przygotowujących ten materiał. Czy można by 
tabelkę numer 4, która przedstawia ilość wykonywanych zabiegów leczniczych i tak dalej, 
rozszerzyć o dwie kolumny: przy roku 2023 tak, żebyśmy mieli przy każdej… przy każdym 
badaniu mieli jego sumaryczny koszt w tym roku i w roku 2024 tak samo? Czy jest taka 
możliwość, żeby tą tabelę rozszerzyć bądź jeśli to jest problem w materiale to poprosiłbym 
indywidualnie o takie dane? Dziękuję.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „Nie ma problemu. Bo chodzi o jednostkowe ceny, tak?”  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czyli tutaj Pani dyrektor mówi, że przygotuje w późniejszym czasie i nam przekaże. 
Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do kolejnego punktu.” 
 
Ad pkt. 5 
Działania Urzędu Miasta Płocka zmierzające do objęcia obszaru Jaru Pisencja jedną  
z form ochrony przyrody przewidzianą w Ustawie o ochronie przyrody. Stan 
aktualny i perspektywy kolejnych czynności.  
 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To również nie jest temat sesyjny, nie będzie poddany pod głosowanie, ale jeśli Państwo 
macie pytania bardzo proszę. Bardzo proszę, Pan przewodniczący Artur Jaroszewski.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Szanowna 
Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Jar Pisencja to cenny obszar przyrodniczy 
wielokrotnie opisywany w publikacjach nie tylko takich laików jak ja, ale ekspertów  
w zakresie przyrody. Ten teren – jak w materiale możemy przeczytać – zajmuje  
12,5 hektara, z czego trzy czwarte należy do Skarbu Państwa. W imieniu Skarbu Państwa 
władają tym terenem – 9,5 hektara – Lasy Państwowe. Oprócz tego, szanowni Państwo, ten 
teren 1,66 hektara to skarb Gminy Płock. W sumie do Skarbu Państwa i do skarbu gminy 
należy około 90 procent, czyli trochę ponad 11 z 12,5 hektara, około 90 procent obszaru. Raz 
jeszcze powtórzę: tyle z tego terenu należy do skarbu gminy i/lub Skarbu Państwa. Może 
trochę niektórych uśmiech na twarzach widziałem gdy szedłem tu z segregatorem. Za chwilkę 
powiem dlaczego. Jeszcze przypomnę Państwu radnym, iż zgodnie z Ustawą o ochronie 
przyrody rozpisanych jest, wyróżnionych jest dziesięć form prawem dopuszczalnych ochrony 
przyrody. Cztery z tych dziesięciu leżą w kompetencjach samorządu. To my jako radni 
możemy uchwalać pewne obostrzenia, pewne chronione tereny przyrodnicze, między innymi 
w takiej formie jak zespół przyrodniczo-krajobrazowy czy też użytek ekologiczny. I między 
innymi w ocenie mojej, ale też ludzi, którzy w jakiejś mierze opiniowali w różnych 
korespondencjach właściwości przyrodnicze tego terenu, między innymi zespół  
przyrodniczo-krajobrazowy bądź użytej ekologiczny są najczęściej wymieniane jako możliwa 
forma ochrony przyrody dla tego terenu. Nim przejdę dalej spytam Państwa radnych czy ktoś 
z Was był kiedykolwiek na spacerze w Jarze Pisencja? Pan Andrzej. Pani przewodnicząca była 
może?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała 
[z sali]: „Nie byłam.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja powiem 
szczerze ze wstydem, że po raz pierwszy byłem tam może z siedem lat temu i byłem 
zszokowany, że tak piękny teren jest tak mało znany w Płocku, chociaż może to i lepiej 
dlatego… Nieraz tak myślę, że może to i lepiej, bo może im mniej ludzi nieprzyjaznych 
przyrodzie tam się pojawia to może dla tego terenu lepiej. Natomiast ja bardzo wszystkich 
Państwa zachęcam, bo ja myślę, że ten teren, ten obszar będzie się jeszcze wielokrotnie  
w dyskusjach przewijał na przestrzeni najbliższych lat. Ja wszystkich Państwa zachęcam. 
Najlepiej między kwietniem a październikiem gdy jest zielono. Będziecie Państwo myślę, że 
zszokowani tym jaka przyroda tam jest, ale nie tylko. Przez ten teren głębokim wąwozem 
nieraz płynie, gdy jest sucho nieraz nie płynie, malutka, malownicza rzeczka. Na tym terenie 
znajdują się bunkry niemieckie. Na tym terenie znajduje się nasyp kolejki wąskotorowej, 
która kiedyś kiedyś przez kilkadziesiąt lat obsługiwała Cukrownię Borowiczki. Długość tej 
kolejki była myślę, że przynajmniej ze 20 kilometrów. O ile pamiętam nawet z Bielska 
wąskotorówka dojeżdżała do cukrowni w Borowiczkach. Ale to jakby odejście od przyrody. 
Natomiast naprawdę ten teren jest warty zwiedzenia. Teraz dlaczego ten segregator dzisiaj 
mam w ręku. Drodzy Państwo, ja mniej więcej od czterech, pięciu lat zacząłem analizować 
różną korespondencję, która trafiała i do mnie od miłośników przyrody w naszym mieście, ale 
też kilka razy spróbowałem dotrzeć do archiwalnych jakiś dokumentów. Najstarszy 
dokument, który udało mi się znaleźć w archiwum ratuszowym to dokument z roku 2004. Już 
wówczas podnosiły się różne propozycje objęcia tego terenu formą ochrony przyrody, 
specyficzną formą ochrony przyrody i jednocześnie już wówczas okoliczni mieszkańcy 
sygnalizowali wiele zaniedbań, które dzieje się ze szkodą dla przyrody na tym terenie. Teraz 
pozwolę sobie zadać pytanie Państwu, przede wszystkim Państwu z Wydziału Kształtowania 
Środowiska. Czy w Państwa ocenie ten teren na dzień dzisiejszy jest należycie chroniony pod 
kątem właśnie tych walorów przyrodniczych, które w sobie zawiera? Dziękuję, ale raczej 
będzie to jeszcze pierwsze moje wystąpienie w tym temacie.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Czy Pani dyrektor odniesie się do pytania Pana przewodniczącego? 
Zapraszam do mównicy.” 
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Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Pan przewodniczący zawsze zadaje trudne pytania. Dzień dobry. Joanna 
Tomaszewska – dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. Panie przewodniczący, 
odpowiadając na pytanie: myślę, że po trosze w tej naszej krótkiej odpowiedzi zawarliśmy 
taką odpowiedź. Czy obszar wart jest ochrony? Myślę, że tak. Rozmawialiśmy też w tym 
temacie z Panem nadleśniczym, który nadal uważa, że teren jest piękny i – tak jak 
odpowiadał wielokrotnie na nasze zapytania – uważa, że już sama forma lasu tworzy ten 
teren czy… należy uważać ten teren jako formę ochronną, bo jeżeli chodzi o las też mamy 
pewne ograniczenia jeżeli chodzi o korzystanie z tego obszaru. Czy jest należycie chroniony? 
Nie wiem czy jestem w stanie odpowiedzieć Panu na to pytanie. Czy ma Pan na myśli czy jest 
należycie chroniony z tego względu, że nie jest objęty formą ochrony przyrody i – nie wiem – 
nie ma tam patroli straży, czy – nie wiem – nie jest ogrodzony, czy nie ma tablicy 
znamionowej mówiącej o tym, że jest tam zespół przyrodniczo-krajobrazowy: uważajmy? Czy 
tak jak Pan powiedział na wstępie swojej wypowiedzi albo może… My jako czy mieszkańcy 
miasta Płocka, czy w ogóle jako ludzie powinniśmy chyba szanować przyrodę bez względu na 
to czy jest ona objęta formą ochrony przyrody czy nie, bo na tym nam zależy. Może zależy 
nam na tym, żeby edukować ludzi i mówić, że proszę Państwa, to jest dobre, to jest złe. 
Może więcej trzeba – nie wiem – audycji, jakiś – nie wiem – może plakatów, bo ulotka to 
akurat najkrócej żyjący odpad i w tą stronę bym nie szła. Ale… Nie jestem w stanie Panu… 
Znaczy, nie wiem co Pan ma na myśli pytając nas czy uważamy czy jest dobrze chroniona. Bo 
nie wiem. Nie jest tam straż miejska 24 godziny na dobę. To na pewno. Na pewno liczymy na 
mieszkańców. Jeżeli coś się dzieje i coś jest zauważane jest do nas taka informacja to wtedy 
działamy. Czy coś Pan będzie…? Proszę mnie nie trzymać…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To może 
wejdźmy w dialog, tak będzie łatwiej też. A jak często – Pani dyrektor – przynajmniej  
w ostatnich miesiącach ktoś z ratusza próbuje skontrolować ten teren? Jak powiedziałem:  
90 procent tego obszaru to jest własność Skarbu Państwa i skarbu miasta, więc nie ma 
żadnego problemu, żeby tam wejść.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Na pewno tak. Nie odpowiem Panu na to pytanie w tym momencie, bo nie 
wiem. Nie wiem. Jeżeli – tak jak Pan mówi – jest to obszar Skarbu Państwa, ale oczywiście 
we władaniu Lasów, część jest naszych gminnych to być może Wydział Spraw Komunalnych 
tam robi jakieś wyjścia w teren, ale nie jestem Panu w stanie na ten temat powiedzieć, 
musiałabym się zapytać Pana dyrektora Gawina na ten temat, czy oni tam w ogóle 
kontrolują. Jeżeli chodzi o nasz teren gminny na pewno robią kontrole, bo jest to jakiś tam 
ich obszar. Bo chodzi Panu – nie wiem – o to, że to jest zanieczyszczane czy to jest – nie 
wiem – w jakiś sposób…?” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Na pewno 
dużo łatwiej byłoby nam zadbać o ochronę tego terenu gdybyśmy go objęli jakąś z form 
ochrony przyrody, gdyż każda z tych dziesięciu form wymienionych w Ustawie o ochronie 
przyrody wiąże się z pewnymi sankcjami w stosunku do naruszających. Więc jeszcze jak 
gdyby kolejna rzecz: czy według Państwa powinniśmy dążyć do tego, żeby to objąć jakąś 
formą przyrody, ale jedną z tych dziesięciu, które są zapisane w Ustawie o ochronie 
przyrody?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Znaczy, jeżeli chodzi tutaj o urząd miasta, o prezydenta to wiadomo, że albo 
mówimy o użytku ekologicznym, albo o zespole przyrodniczo-krajobrazowym, czy tam 
stanowisku jakimś przyrodniczym, czy pomniku przyrody. Jak najbardziej tak. Czy 
powinniśmy? Panie Przewodniczący! Ja powiem Panu szczerze, że ja mam mieszane uczucia 
czasami. A powiem Panu zaraz dlaczego. Bo sama nazwa zespół przyrodniczo-krajobrazowy 
nie powstrzyma wandali, nie powstrzyma osób, które mają w nosie – nie mówiąc inaczej – to, 
że tam jest – nie wiem – piękne są drzewa, są piękne widoki, jest piękny jar. Sama 
mieszkam na osiedlu Góry, jestem w otoczeniu lasu i powiem szczerze, że wychodząc z psem 
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na spacer nie mogę wyjść z podziwu, że mając rozbudowany system gospodarki odpadami, 
czyli podjeżdża do nas pod same drzwi firma, która zabiera nam bioodpady, to większość 
mieszkańców – nie wiem – stary krzak czy skoszoną trawę wyrzuca do tego lasu. I powiem 
Panu szczerze, że nie jestem w stanie sobie tego wytłumaczyć, a sama takich rzeczy nie 
robię. Więc wracając czy powinniśmy, czy to będzie bardziej chronione, ten temat był 
poruszany jeżeli chodzi o Jar Rzeki Rosicy i Jar Rzeki Brzeźnicy, bo mamy te dwa jak gdyby 
jary objęte ochroną. Czy to, że one są objęte ochroną jak gdyby daje… znaczy, bardziej są 
chronione? Czy powinny być? Straży miejskiej ani nikogo nie wpuścimy na 24 godziny do 
tych jarów, tym bardziej że jeżeli chodzi o Jar Rzeki Rosicy i Brzeźnicy są to duże obszary. 
Nie mam pomysłu na tą chwilę. Uważam – tak jak powiedziałam – albo edukować, albo cały 
czas mówić, że jest to nasze dobro i my sami musimy o to zadbać. Jeżeli tabliczka forma 
ochrony przyrody będzie jakimś przyczynkiem do tego, żeby o to zadbać to być może tak, 
być może należałoby to obejmować formą ochrony przyrody. Ale do końca takiego 
przekonania nie mam, bo – tak jak mówię – obserwuję i ja sama z natury nie wyrzuciłabym 
nic do lasu, a są osoby, które – tak jak mówię – mając system wyrzuca opony. Nie, to są dla 
mnie rzeczy niepojęte i do końca nie wiem co z tym zrobić.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To może 
jeszcze jedno pytanie. Czy będziecie Państwo, czy macie Państwo zamiar w imieniu urzędu 
miasta występować o nadanie jakiejś formy ochrony przyrody tej ustawowej tego terenu?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Jeżeli chodzi o Jar Pisencja, tak?...” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Bo ja się chyba nie włączyłam i tak krzyczę. Powiem tak: rozmawialiśmy, 
byliśmy z prezydentem Dyśkiewiczem ostatnio w nadleśnictwie, rozmawialiśmy z Panem 
nadleśniczym i on na tą chwilę nie jak gdyby… nie ma takiej chęci, bo nie wiem…. Nie mam 
tego na piśmie, rozmawialiśmy tylko w takiej rozmowie luźnej. Jak gdyby nie wyraził chęci, 
żeby część, czyli tak jak Pan mówił, 12 hektarów objąć formą. Bo oni powiedzieli, że nie 
zamierzają tam prowadzić żadnej gospodarki. Tam będą wycinane drzewa zagrażające, więc 
już według niego jest to objęcie formą… znaczy, jest to chronione jako las – tak? – bo to jest 
las. Nie wiem… Pan prezydent coś może chce dodać?” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja…” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Dzień dobry. Pani Przewodnicząca! Szanowny Panie Przewodniczący! Tak jak Pani dyrektor 
tutaj już wcześniej wspomniała, rzeczywiście taką rozmowę odbyliśmy. Tutaj rzeczywiście ze 
strony nadleśnictwa… nadleśnictwo nie widzi takiej potrzeby obejmowania dodatkową formą 
ochrony tego terenu. Natomiast my też musimy jakby pytać, bo jest to jeden z głównych 
właścicieli czy zarządców tego terenu i też chcemy mieć jakąś informację na temat tego  
w jaki sposób do tego zagadnienia nadleśnictwo podchodzi. Dostaliśmy taką odpowiedź,  
o której tutaj Pani dyrektor wspomniała, tylko musimy jeszcze uwzględnić jeszcze jedną 
rzecz. Oczywiście my jako urząd możemy te pewne działania podejmować, Państwo jako 
radni bez względu na to czy ktoś się zgadza czy nie, taką formę ochrony możecie nałożyć na 
dany obszar, tylko musimy również się liczyć z pewnymi konsekwencjami wynikającymi  
z tego, czyli ewentualne jakieś odszkodowania. I jeszcze jeden element. W momencie kiedy 
przygotowujemy się do objęcia ochroną danego terenu musimy przeprowadzić 
inwentaryzację. To się wiąże z tym, że musimy wejść w ten teren. A żeby wejść i legalnie tą 
inwentaryzację przeprowadzić musimy mieć zgodę właścicieli. Jeżeli chodzi o właścicieli 
prywatnych takiej zgody – zdaję się – nie było…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „Też nie było, tak.” 
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Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: „… 
nie było…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „Musielibyśmy jeszcze raz to ponowić.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: „… 
ponieważ ten materiał jest później opiniowany przez RDOŚ, więc…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „Znaczy, projekt uchwały wysyłamy do RDOŚ.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Oczywiście musimy jakby tutaj zważyć to, że pewne nasze działania mogą też wiązać się  
z konsekwencjami. I teraz odpowiadając tutaj Panu przewodniczącemu jeżeli chodzi o jakieś 
walory przyrodnicze to nikt z nas na ten temat nie dyskutuje, tylko w tej chwili jesteśmy  
w takim momencie gdzie jakby zderzamy się z pewną barierą i musimy się zastanowić czy 
rzeczywiście i w jaki sposób dalej podążać i działać. Dobrze by było, żeby rzeczywiście 
wszyscy jakby mieli tą świadomość i wyrazili zgodę i wtedy moglibyśmy procedować, bo to 
też chcę tutaj jasno i wyraźnie powiedzieć, nie jest kwestią tego, że my jako urzędnicy czy 
Wydział Kształtowania Środowiska jest przeciwny, żeby ten teren obejmować tą formą 
ochrony przyrody.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „Ja też tam byłam Panie przewodniczący. Jest tam pięknie.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: „Tak 
że ja myślę – Panie przewodniczący – że to jest jeszcze jakaś kwestia do dyskusji, może 
jakiegoś spotkania i też wspólnej naszej rozmowy, natomiast my jakby tutaj się nie 
zamykamy, tylko pokazujemy, że pewne bariery istnieją i trzeba w jakiś sposób racjonalny  
– że tak powiem – dążyć do osiągnięcia celu.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
Panie prezydencie. Zgadzam się z prawie wszystkim, natomiast wydaje mi się, że na tym 
terenie, który w 90 procentach należy do Skarbu Państwa i skarbu gminy dużo łatwiej nam 
będzie przeprowadzić inwentaryzację, nawet nie wchodząc na te 10 procent, gdyż nawet 
zakładając tą najbardziej pesymistyczną opcję, że zechcielibyśmy ograniczyć teren objęty 
rygorami…” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Zgadza się, Panie przewodniczący, pod warunkiem, że ta inwentaryzacja zostanie również 
przyjęta przez RDOŚ wówczas.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Oczywiście, 
że tak, ale tak jak mówię… mówię o tym najbardziej pesymistyczny wariant. Natomiast 
powiedział Pan parę zdań, Panie prezydencie, na temat istotny, a mianowicie Lasy 
Państwowe. Tutaj w tym dokumencie i u Państwa pewnie również znajduje się liczna 
korespondencja z Lasami Państwowymi gdzie Państwo – tak odbieram – bardzo okopują się  
i widzę, że chyba nie chcieliby popuścić specjalnie swojego władstwa na tym terenie. To raz. 
A dwa: nieraz w tych korespondencjach widzę sprzeczne opinie. Powiem, że najbardziej 
ucieszyła mnie opinia z lipca 2024 roku, którą pewnie Państwo też znacie, gdzie – zacytuję 
szanowni Państwo – Nadleśnictwo Płock uznało, że istnieją przesłanki do objęcia Jaru Pisencja 
ochroną w formie użytku ekologicznego. Powiem: byłem zachwycony tą opinią, ale później 
kolejne korespondencje już to było wycofywanie się rakiem z tej opinii.” 
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Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „My jesteśmy – że tak powiem – na bieżąco, bo dwa miesiące temu, 
nawet niecałe, byliśmy w nadleśnictwie i na ten temat rozmawialiśmy między innymi.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Tutaj już bez takiej oficjalnej korespondencji, ale w rozmowie bezpośredniej.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze tylko 
dodam, że pewnie znacie Państwo też że podobnie zachowują się Lasy Państwowe w całej 
Polsce bez względu na to jaka opcja polityczna w naszym kraju od kilkudziesięciu lat nie 
rządzi, więc to jest też można powiedzieć w pewnym sensie państwo w państwie. Natomiast 
bardzo wiele przypadków… między innymi dotarłem w Internecie, łatwo jest dotrzeć do tego, 
że w Katowicach teren o 13 hektarach w mieście, na terenie Katowic w 2021 roku został 
uznany wbrew pierwotnej opinii Lasów Państwowych za zespół przyrodniczo-krajobrazowy. 
Tak że myślę, że nie jest to łatwa ścieżka, ale jak my tego nie zrobimy tego nie zrobi nikt.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: „Ale 
ja myślę, że ten dialog będziemy prowadzić z Lasami w dalszym ciągu i – tak jak 
powiedziałem – będziemy powoli, powoli dążyli do osiągnięcia celu.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
bardzo, o to proszę, a Państwa radnych naprawdę gdy się tylko zrobi trochę bardziej zielono, 
czyli od kwietnia zapraszam na wycieczkę. A może kiedyś nam ktoś w ramach komisji 
współzorganizuje jako przewodnik.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Bardzo dobry pomysł. Ja myślę, że Pani przewodnicząca komisji będzie tutaj zachwycona 
tym, że będziemy mogli wyjść w teren.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tylko jakieś 
buty solidniejsze musimy założyć, ale naprawdę wspaniały teren…” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: „Tak 
jest.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nawet 
możemy to w sobotę którąś zrobić z rodzinami…” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „…  
i z mieszkańcami. Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Ja nie mam nic przeciwko, żebyśmy się wybrali. Na przykład też możemy 
taką komisję podzielić na komisję stacjonarną i też wyjazdową i po prostu zwiedzić ten teren, 
bo ja z przyjemnością zobaczyłabym rzeczywiście jak to wszystko wygląda, ponieważ dużo 
czasu poświęcamy temu tematowi już od kilku lat, tak jak Pan przewodniczący powiedział, 
więc naprawdę warto by było zobaczyć ten teren i zapoznać się z problemami tam 
występującymi. Jeśli nie ma już więcej pytań, przechodzimy do kolejnej części naszego 
posiedzenia.” 
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Ad pkt. 6 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach: 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 236 i 237 omówić wspólnie. Radni 
wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 236) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk 
nr 237) 
 
Projekt uchwały na druku nr 236 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 237 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I tutaj może bym poprosiła Pana skarbnika, zanim Państwo będziecie zadawać pytania,  
o wprowadzenie. Bardzo proszę.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „To dziś Pani dyrektor.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, to więc prosimy Panią dyrektor.” 
 
Pani Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu powiedziała: „Dzień dobry 
Państwu. W uchwale budżetowej i w WPF-ie sporo zmian w tym miesiącu. Dochody ogółem 
zmniejsza się o kwotę 7 milionów złotych, dochody bieżące zwiększa się o 4,2 miliona, 
dochody majątkowe zmniejsza o 11 milionów 236 tysięcy. Wydatki ogółem zwiększamy  
o 1 milion 550 tysięcy, wydatki bieżące o 5 milionów, a wydatki majątkowe zostają 
zmniejszone o 3 miliony 485 tysięcy. Przychody budżetu na 2025 rok zwiększamy o wolne 
środki w wysokości 37,5 miliona, ale jednocześnie zmniejszamy przychody z tytułu kredytu  
o kwotę 30 milionów i tą kwotę kredytu przenosimy na 2026 rok. Najistotniejsze zmiany po 
stronie dochodów dotyczą zwiększenia o 3,2 miliona dochodów z tytułu rozliczenia dotacji 
udzielonych w 2024 roku, przy czym największe zwroty dotyczą dotacji niewykorzystanych 
przez szkoły niepubliczne. Zwiększenie o 300 tysięcy złotych dochodów z tytułu odsetek od 
środków finansowych gromadzonych na rachunkach bankowych. Zwiększenie o 172 tysiące 
dochodów z tytułu wykupów współwłasności nieruchomości zgodnie z postanowieniem sądu. 
Uzyskanie środków w wysokości 258 tysięcy z Funduszu Dopłat Banku Gospodarstwa 
Krajowego na dofinansowanie remontów lokali mieszkalnych zlokalizowanych przy 
Jaśminowej, Pszczelej, Gradowskiego, Sienkiewicza, Skłodowskiej i Bartniczej w Płocku. I o tę 
kwotę zwiększamy wydatki w zadaniu zarządzania nieruchomościami z przeznaczeniem na 
remont pustostanów przed ich ponownym zasiedleniem. Zwiększamy dochody budżetu  
o 168 tysięcy złotych w związku z planowanym pozyskaniem środków z Narodowego 
Funduszu Zdrowia na realizację programu profilaktyki wczesnego wykrywania raka płuc 
wśród mieszkańców Płocka. Zmniejszamy dochody o 3,8 miliona. Planowane do uzyskania  
z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na realizację zadania Przebudowa i budowa dwóch 
boisk treningowych przy ulicy Łukasiewicza powyższe środki zostaną przekazane do miasta  
w 2026 roku, natomiast w tym roku zabezpieczamy na realizację zadania środki własne. 
Zmniejszamy o 2,6 miliona dochody z tytułu dofinansowania rozbudowy ulicy Wyszogrodzkiej 
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Również te środki zostaną przekazane do budżetu  
w kolejnym roku, a wydatki z tego roku przenosimy również na rok następny  
i zabezpieczamy na realizację tego zadania 4,5 miliona i w… przenosimy środki własne  
w wysokości 4,5 miliona z bieżącego roku na przyszły. W związku ze zmianą harmonogramu 
realizacji zadania dotyczącego budowy ulicy Przemysłowej zmniejszamy dochody  
o 5 milionów. To są środki z Unii Europejskiej planowane do pozyskania. Uwzględniamy je  
w dochodach roku 2027. Podobne zmiany zostały dokonane po stronie wydatków w roku 
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2025 i 2027. Ponadto przenosimy środki własne przeznaczone na realizację zadania  
w wysokości 10 milionów z 2025 na 2027 rok. Najistotniejsze zmiany po stronie wydatków 
budżetu dotyczą zmniejszenia wydatków na przebudowę ulicy Chemików o 250 tysięcy  
w związku z planowanym zakończeniem realizacji zadania i przeniesieniem środków na 2026 
rok. Zmniejszenie wydatków na budowę ulicy Strzeleckiej – 200 tysięcy złotych – w związku 
z planowaną realizacją działań w zakresie tego zadania przez Wodociągi Płockie w kolejnych 
latach. Zmniejszamy wydatki na rozbudowę szkoły numer 15 w wysokości 200 tysięcy złotych 
na zakończenie opracowania dokumentacji rozbudowy szkoły. Te środki też przenosimy na 
2026 rok. Zwiększamy o 700 tysięcy środki na modernizację boisk przy Zespole Szkół nr 5  
z przeznaczeniem na wykonanie robót budowlanych. Łączna kwota na to zadanie będzie  
1,5 miliona zabezpieczona. Zwiększamy o 400 tysięcy środki na modernizację placu zabaw 
przy alei Armii Krajowej o 400 tysięcy złotych. Zwiększamy o 600 tysięcy środki na remonty 
budynków miejskich, jednostek organizacyjnych, to jest na Szkołę Podstawową nr 22  
– 550 tysięcy i na ogrodzenie przy Małachowiance – 50 tysięcy. Zwiększamy o 3 miliony 
środki na modernizację energetyczną budynków użyteczności publicznej z przeznaczeniem na 
wykonanie robót termomodernizacyjnych Szkoły Podstawowej nr 5. Zwiększamy  
o 150 tysięcy środki na wymianę ogrodzenia przy Specjalnym Ośrodku  
Szkolno-Wychowawczym nr 1. Zwiększamy o 4,5 miliona złotych środki zabezpieczone na 
zagospodarowanie terenu Płockiego Nabrzeża Wiślanego od ulicy Mostowej do Płockiego 
Towarzystwa Wioślarskiego. Jednocześnie na 2026 rok zabezpieczamy na ten cel 4,5 miliona 
złotych. Zwiększamy o 500 tysięcy środki na modernizację placu zabaw przy Szkole 
Podstawowej nr 11. Zwiększamy o 500 tysięcy środki na budowę boiska wielofunkcyjnego 
przy ośrodku opiekuńczo-wychowawczym; łączna kwota zabezpieczona na to zadanie to 
będzie 1 milion 250. Zwiększamy o 3 miliony złotych środki na przebudowę ulicy Żytniej,  
na 2026 zabezpieczamy jeszcze 3,5 miliona złotych. Zwiększamy o 500 tysięcy środki na 
zakończenie opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy ulic Roztocze, 
Rybna, Podwale, Powiśle… na opracowanie dokumentacji i rozpoczęcie robót budowlanych. Na 
2026 rok zabezpieczamy na to ponad 1,5 miliona złotych. Zwiększamy o 700 tysięcy środki 
na modernizację elewacji zabytkowej budynku Jagiełły wraz z wykonaniem izolacji 
fundamentów… oczywiście liceum Jagiełły. Na 2026 rok zabezpieczamy milion złotych. 
Zwiększamy o milion złotych środki na modernizację budynku urzędu stanu cywilnego;  
na 2026 zostaje zabezpieczonych 10 milionów, a na 2027 – 5 milionów złotych. Zwiększamy 
o 110 tysięcy środki na roboty dodatkowe związane z termomodernizacją budynku przy 
Kazimierza Wielkiego. Natomiast na 2026 rok zabezpieczamy 746 tysięcy na budynek przy 
ulicy Zduńskiej 9a. 150 tysięcy zostaje zabezpieczone na opracowanie dokumentacji 
projektowo-kosztorysowej przebudowy ulicy Obrońców Westerplatte. 500 tysięcy na 
wykonanie oświetlenia ścieżki biegowej wokół Sobótki. 400 tysięcy na przebudowę ulicy 
Młyńskiej. 300 tysięcy na przebudowę sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 
Jachowicza/Kilińskiego/Dworcowa/Otolińska wraz z wprowadzeniem stałej organizacji ruchu. 
150 tysięcy na wykonanie koncepcji rozbudowy obwodnicy miasta od skrzyżowania z rondem 
Wojska Polskiego do Bielskiej wraz z koncepcją połączenia z planami budowy drogi S10.  
200 tysięcy zabezpieczone jest na rozbudowę ulicy Wiosennej. Milion złotych na przebudowę 
ulicy Nizinnej. 150 tysięcy na wykonanie zmodernizowania nawierzchni ulic wraz  
z chodnikami i zielenią w pasach drogowych, które bezpośrednio przylegają do… ale nie są 
objęte pracami wynikającymi z projektu Zielono-Niebieski Płock. Zwiększamy o 330 tysięcy 
dotację celową dla Zakładu Usług Miejskich „Muniserwis” na zakup minikoparki z osprzętem  
i zakup samochodu ciężarowego do 3,5 tony. Zwiększamy o 800 tysięcy złotych środki na 
dofinansowanie prac konserwatorskich przy zabytkach. 800 tysięcy złotych przeznaczamy dla 
ośrodka rodzinnej pieczy zastępczej na zwiększenie wynagrodzeń przysługujących rodzinom 
zastępczym pełniącym funkcję pogotowania rodzinnego, prowadzącym rodzinne domy 
dziecka i sprawującym funkcję rodziny pomocowej. 530 tysięcy zabezpieczamy na parking… 
na budowę parkingu przy ulicy Zgliczyńskiego przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. 
140 tysięcy zwiększane są środki dla Domu Pomocy Społecznej „Przyjaznych serc” na ich 
bieżące potrzeby, ponieważ zmniejszyła się istotnie dotacja celowa  budżetu państwa na 
funkcjonowanie jednostki. I zwiększamy o 914 tysięcy środki dla miejskich jednostek 
budżetowych na zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych zgodnie  
z obowiązującymi obecnie przepisami. Po stronie przychodów wprowadzamy jednocześnie 
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środki w wysokości 623 tysiące 855 złotych 22 grosze; to są środki, których… znaczone tak 
zwane na podstawie ustawy ochrony… Prawo ochrony środowiska i przeznaczamy je na… 
niewykorzystane zostały w 2024 roku i w tym roku przeznaczamy je na realizację zadań 
przez Wydział Kształtowania Środowiska na inwentaryzację dendrologiczną wraz z ekspertyzą 
stanu fitosanitarnego drzew. To jest 380 tysięcy i 242 tysiące na konserwację zieleni 
stanowiącej zasób nieruchomości miasto Płock administrowanych przez MZGM i usuwanie 
barszczu Sosnowskiego i Mantegazziego. Również wprowadzamy przychody, czyli środki, 
które nie zostały wykorzystane w poprzednim roku z tytułu realizacji zadań Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii – to jest 
378 tysięcy 400 i przeznaczmy je na realizację tych zadań w bieżącym roku. Jeszcze  
w WPF-ie oprócz tego co wymieniłam w międzyczasie, zabezpieczamy 1,4 miliona na 
rozbudowę wraz z termomodernizacją budynków przy ulicy Zielonej 40. To są wszystkie takie 
istotne zmiany, które są w budżecie i w WPF-ie.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Bardzo proszę, Pan 
radny Andrzej Aleksandrowicz.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dziękuję Pani przewodnicząca. Ja mam 
pytanie o zakres przebudowy ulicy Nizinnej.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „Czy czekamy jeszcze na inne pytania?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To może rzeczywiście może jeszcze… bo wiem, że Pan… Przepraszam bardzo, bo Panie radny 
Pan radny Tomasz Korga się zgłosił, a nie zauważyłam. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. Ja też mam kilka pytań. Właściwie 
Pani dyrektor troszkę odpowiedziała, ale chciałbym, żeby to było uściślone. Jest planowana 
przebudowa dwóch boisk treningowych i na tą przebudowę przeznaczamy 3,8. Kiedyś to tak 
jak z tego tekstu i rozmów wynikało, że mieliśmy te pieniądze otrzymać. Teraz to będą nasze 
środki. Dlaczego? Później modernizacja auli. Przeznaczamy… Tutaj naszej auli. Przeznaczamy 
na to 60 tysięcy. Chciałbym spytać jaki będzie zakres tej przebudowy, chodzi tu o osoby 
niepełnosprawne. Bardzo dobrze, że to robimy wreszcie. Następnie taki temat: wsparcie 
działalności kulturalnej – 30 tysięcy na program Bałtyckie Perły Kultury. Co my mamy  
z Bałtykiem? Ciekawe. Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Czy są jakieś pytania jeszcze ze strony Państwa radnych? Bardzo proszę, 
jeszcze Pan przewodniczący Artur Jaroszewski. Proszę bardzo.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja tym 
razem tylko jedno pytanie, ale właśnie akurat do Pana prezydenta. Przy okazji zmiany 
harmonogramu starej Wyszogrodzkiej mam pytanie, które powinienem zadać już chyba 
miesiąc lub dwa temu, ale jakoś mi umknęło. O ile pamiętam, pod starą Wyszogrodzką nie 
ma magistrali ciepłowniczej miejskiej, znaczy wiadomo Fortum. Czy w ramach tej 
przebudowy coś pod ziemią w tym zakresie się będzie pojawiać, będzie się działo?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, dziękuję. Ja jeszcze mam pytanie odnośnie budowy parkingu przy Miejskim Ośrodku 
Pomocy Społecznej na ulicy Zgliczyńskiego. Czy ten parking to będzie na tyłach tego budynku 
i czy on w ogóle będzie ogólnie dostępny dla mieszkańców, czy będzie dostępny tylko dla 
petentów i pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej? Dziękuję.” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Dobrze. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! W związku z tym, że są tylko dwa pytania 
do mnie, na pozostałe odpowie mój kolega Wojciech Ostrowski skarbnik. Więc jeżeli chodzi o 
ulicę Nizinną to w tej chwili podjęliśmy działania modernizacji w zakresie przede wszystkim 
poprawy infrastruktury naziemnej. Chcemy położyć na odcinku… Oczywiście docelowo 
będziemy chcieli położyć na całej długości Nizinnej, która biegnie po obu stronach obwodnicy, 
w tej chwili zaczniemy od obwodnicy w kierunku Krakówki, położymy 
kilkunastocentymetrowe powierzchnie… kilkunastocentymetrową powierzchnię asfaltu tak, 
żeby przygotować tą drogę. Tak jak zrobiliśmy w przypadku ulicy Parcele czy Boryszewskiej. 
To będzie najlepsza forma, która pozwoli przede wszystkim już na kilkanaście lat zapomnieć  
o modernizacji, a docelowo kiedyś, jeżeli już będzie zabudowa dookoła tych ulic wykończona, 
wtedy prawdopodobnie trzeba będzie się zastanowić nad jakąś tam inną ostateczną formą. 
Na dzień dzisiejszy jest to najlepsza forma wskazana w zakresie właśnie tego typu uliczek 
wąskich, bo one są wąskie, tam nie ma możliwości pobudowania drogi z prawdziwego 
zdarzenia, ponieważ wówczas musielibyśmy podjąć decyzję w zakresie wywłaszczenia części 
działek prywatnych celem utworzenia chodnika oddzielnie i prawidłowych parametrów drogi 
publicznej. W tej chwili ta droga będzie drogą wyasfaltowaną tak, żeby móc się po niej 
poruszać w sposób bezpieczny. Jeżeli chodzi o Wyszogrodzką to przy żadnej praktycznie 
inwestycji, którą realizujemy w ramach budżetów ze środków… ze środków z budżetu miasta 
Płocka nie realizujemy inwestycji w zakresie czy to jest infrastruktura gazowa, czy to jest 
infrastruktura ciepłownicza, ale za każdym razem – tak jak to jest w przypadku postępowania 
przetargowego – informujemy wszystkie te instytucje, że zarówno na etapie realizacji 
projektu, jak i wykonawstwa jesteśmy otwarci do współpracy, co oczywiście na wielu, wielu 
ulicach odniosło się dużym sukcesem, bo wówczas ci beneficjenci są zainteresowani tym, 
żeby w ramach naszej inwestycji przeprowadzić tam swoje rurociągi. W tym przypadku nie 
było takiej inicjatywy, więc prawdopodobnie nie ma takiej potrzeby. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To ja jeszcze 
tylko dopytam. Wyszogrodzka 1, 2… 1 czy 1a to są nasze budynki i wiem, że do tej pory to 
były chyba jedne z najbardziej zanieczyszczających okoliczne osiedle niską emisją, tam był 
węgiel, spalany węgiel. Czy mamy jakieś plany zmiany źródła ogrzewania?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie potrafię odpowiedzieć w tej chwili, muszę dopytać kolegi, który jest odpowiedzialny za 
zarządzanie tymi budynkami.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Właśnie gdy 
zobaczyłem dym kiedyś z tego komina to mi się skojarzyło, że ta przebudowa mogłaby być 
dobrym momentem, żeby to zlikwidować, ale rozumiem, że Fortum nie było zainteresowane. 
Dziękuję.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie, nie, w tym zakresie nie. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Bardzo poprosimy o odpowiedź na…” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Ja jeszcze bym dopytał tutaj prezydenta 
Zielińskiego, dobrze?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę, Panie radny.” 
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Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Panie prezydencie, jeszcze w kwestii ulicy 
Nizinnej, bo nie pamiętam już dokładnie kiedy, to było sporo lat temu, mieszkańcy już tam 
się starali o jakieś odnowienie tej nawierzchni, położenie asfaltu co najmniej kilkukrotnie  
i tam wtedy cały czas były tego typu odpowiedzi, że to nie ma sensu ze względów 
ekonomicznych, bo to będzie drogie i zablokuje na wiele lat potencjalną modernizację taką 
kompleksową tej ulicy. Tam wtedy wspominano, że położenie tego asfaltu nie ma sensu ze 
względu na to, że tam nie jest zrobiona infrastruktura podziemna i tak dalej, i tak dalej. Co 
się zmieniło, że teraz ma sens wydania 1 miliona złotych na sam asfalt?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Oczywiście realizując inwestycję w pełnym 
charakterze należy podjąć działania na głębszej… na większej głębokości. W przypadku 
standardowych prac drogowych kiedy asfalt kładziemy na grubości około 20 centymetrów, 
składający się z trzech warstw, wówczas pod nim należy wykonać całą podbudowę.  
W przypadku technologii, którą realizujemy od dwóch lat, a dzisiaj postęp poszedł tak do 
góry, że jest taka możliwość, dzisiejsza masa asfaltowa, czyli ten asfalt, który jest kładziony 
jest możliwość położenia go niekoniecznie w 20 centymetrach jak jest docelowo, ale na 
grubości około 8 do 10 centymetrów na już istniejącej podbudowie, niejednokrotnie będącej 
już tak zwanym destruktem. Na tych i na wielu, wielu innych ulicach co roku wysypujemy 
tony destruktu, który jest – czy po deszczach, czy po jakiś takich dużych obciążeniach 
drogowych – albo wypłukiwany, albo uszkadzany. Dziś, biorąc pod uwagę nową technologię  
i możliwości, jest możliwość położenia bez konieczności przygotowywania i tworzenia 
podbudowy, niejednokrotnie bardzo drogiej, położenia tak zwanej nakładki  
8- do 10-centymetrowej, która jest relatywnie dużo tańsza, bo wykonanie drogi  
o prawidłowych parametrach z pełną infrastrukturą to jest koszt około 10-12 milionów 
jednego kilometra. Dzisiaj rozmawiamy o tym, że za milion złotych jesteśmy w stanie zrobić 
ponad jeden kilometr w tej technologii drogi, co jest dla tych mieszkańców na dzień 
dzisiejszy najlepszym rozwiązaniem i najlepszym rozwiązaniem pod tym kątem, że za kilka 
czy kilkanaście lat kiedy będzie pełna infrastruktura te koszty będą o tyle mniejsze, że dziś  
– tak jak wspomniałem – wielokrotnie na tych ulicach wysypując na potrzeby naszych 
mieszkańców destrukt sumarycznie wydaje się, że ta kwota będzie podobna, a efekt finalny 
dużo lepszy jeżeli chodzi o położenie tej nawierzchni. Technologia jest inna niż ta, która jest 
realizowana przy standardowych inwestycjach gdzie kładziemy trzy warstwy asfaltu, a pod 
tym jeszcze kilkadziesiąt centymetrów podbudowy. Dzisiaj rozmawiamy o tym, że technologia 
umożliwia nam wyrównanie tej kilkudziesięciocentymetrowej… kilku… 
kilkudziesięciocentymetrowej nawierzchni z destruktu, a na tym jest możliwość ułożenia kilku 
centymetrów tak zwanej nakładki asfaltowej.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dziękuję bardzo za wyjaśnienie. Tak gwoli 
krótkiego podsumowania czy jakby wszystko dobrze zrozumiałem, rozumiem, że po prostu te 
ileś lat temu samo położenie asfaltu by kosztowało sporo drożej niż w tej chwili – tak? – ze 
względu na technologię.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Jedna bardzo ważna rzecz: wcześniej jako miasto – biorąc pod uwagę produkt ostateczny 
jakim jest ta masa asfaltowa – wcześniej nie praktykowana była taka możliwość tej 
technologii, żeby ułożyć na warstwie 8-centymetrowej. Dziś ze względu na postęp jeżeli 
chodzi o technologię wytwarzania asfaltu, swoją elastyczność i trwałość posiada już ten 
produkt na ośmiu centymetrach.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Czyli dzisiaj jakby – jakby tak kolokwialnie 
mówiąc – możemy wyłożyć sam asfalt, a wtedy jeszcze musielibyśmy robić dodatkowo na 
przykład jakieś prace drogowe, tak?” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie, jeszcze raz, jeszcze raz. Dziś układając w sposób standardowy, tak jak to realizujemy 
na wielu inwestycjach na drogach publicznych, drogi, gdzie ingerujemy w kierunku całej 
infrastruktury podziemnej, układamy całą podbudowę i na tym robimy w sposób klasyczny 
drogę o parametrach drogi publicznej, która ma podbudowę, trzy rodzaje, trzy formy asfaltu 
ułożone, czyli podbudowa wiążąca i tak zwana ścieralna. Dziś ze względu na możliwość 
ułożenia na takich drogach, na takich – mówię – drogach niejednokrotnie może nie polnych, 
tylko staramy się to realizować na drogach, na których znajduje się już kilka centymetrów 
destruktu. Tak jak wcześniej wspomniałem, wypróbowaliśmy tego typu technologie pierwszy 
raz na dwóch uliczkach i po dwóch latach możemy śmiało powiedzieć, że ta technologia się 
sprawdza. Dwa lata temu położyliśmy takie warstwy na jednym z odcinków ulicy 
Boryszewskiej, jak również na brakującym odcinku ulicy Parcele. Dziś przejeżdżając tymi 
ulicami wiem, że jeszcze przez wiele, wiele lat będzie można po tych drogach poruszać się  
w sposób bezpieczny bez konieczności dodatkowego inwestowania w postaci uzupełniania 
tych nawierzchni jak to było do tej pory jeżeli chodzi o destrukt. Oczywiście docelowo jeżeli 
będzie tam prowadzona inwestycja o prawidłowych parametrach drogi publicznej  
z uwzględnieniem odwodnienia, z uwzględnieniem oświetlenia, z uwzględnieniem wszystkich 
innych kanalizacji, wówczas ta technologia będzie tak jak jest prawidłowa, a mianowicie  
30-40 centymetrów podbudowy i na to 20 centymetrów, około 20 centymetrów asfaltu. Ale 
dziś – tak jak wspomniałem – asfalt, który jest położony na tych wcześniej wspomnianych 
uliczkach i na tej, którą chcemy zrealizować jest rozwiązaniem, które – raz że – położymy go 
raz na kilka, kilkanaście lat zakładam, dwa: nie będzie potrzeby tak jak do tej pory 
realizowaliśmy te inwestycje w postaci wysypania i utwardzenia z destruktu, on po prostu nie 
wytrzymywał niejednokrotnie warunków atmosferycznych, a koszt sumarycznie był 
relatywnie również wysoki, bo wielokrotność tych działań w danym okresie powodowała raz 
że koszty stałe, a dwa koszty jakby samego produktu.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dobrze, czyli rozumiem, że chodzi o to,  
że w tej chwili dysponujemy nazwijmy to tańszą technologią…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Dysponujemy technologią, która umożliwia…” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „… niż kilka lat temu…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „Dokładnie tak.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „… kiedy była taka argumentacja,  
że z ekonomicznego punktu widzenia nie ma tam sensu wykładanie samego asfaltu. I też  
– podsumowując – ja oczywiście nie mam nic przeciwko, żeby tam ta inwestycja została 
wykonana, jak najbardziej popieram, jedynie interesowało mnie to uzasadnienie dlaczego  
w tej chwili jest to uzasadnione, a ileś lat temu nie było. Dziękuję bardzo za wyjaśnienie.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Myślę, że jeszcze nie wiem 
czy o projekcie auli dwa słowa, Artur, bo chyba nie mówiłeś? Te 60 tysięcy to jest… to dotyczy 
projektu, tak naprawdę głównie jeśli chodzi o wentylację, jakąś klimatyzację i pewnie tą 
część dla niepełnosprawnych. To już tutaj…” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Dokładnie tak. Tak jak wspomniał Wojtek, przystępujemy do kompleksowej – z jednej strony 
– inwentaryzacji i troszeczkę kwestii związanej z elektryką, bo widzimy, że problemy są 
również niejednokrotnie w komunikacji, ale uwzględniając potrzeby dla osób 
niepełnosprawnych w ramach tego projektu kompleksowo podejdziemy do zmodernizowania 
w przyszłości auli.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Swego czasu jak byłem przewodniczącym był taki 
pomysł, że mamy też zmienić jakby wystrój. Czy to jest także brane pod uwagę?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„To już nie wymaga… To już nie wymaga… Dokumentacja projektowa będzie… jest wymagana 
celem uzyskania czy to pozwolenia na budowę, czy zgłoszenia. Obejmuje przede wszystkim 
kwestię związaną z architekturą, czyli zmiana konstrukcji pod kątem osób 
niepełnosprawnych, elektryka, co jest istotnym… i oczywiście – to o czym wspominał jeszcze 
Pan skarbnik – chcemy kompleksowo podejść do zmodernizowania kwestii związanej  
z klimatyzacją, wentylacją w tym obiekcie, tak żeby zimą nie było za zimno, a latem nie było 
za gorąco, więc kompleksowo podchodzimy. A co do wystroju to już jest kwestia – myślę że – 
jakby kolejna, nie wymaga ona projektowania. To jest kwestia kosmetyczna i tutaj to jest 
kwestia tylko i wyłącznie jakby środków, które będą na poczet nie wiem… Ale to nie dotyczy 
tego projektu. To można w każdej chwili zrobić bez…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dobrze. Dziękuję.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… konieczności prowadzenia dokumentacji.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dobrze. Jeszcze jedno jeżeli mogę Pani 
przewodnicząca.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „4,5 miliona przeznaczamy na zagospodarowanie 
terenu Nabrzeża Wiślanego…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy to jest nawet 9:  
4,5 w 2025…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „4,5. Tak, ale interesuje mnie…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… i 4,5 w 2026.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak, ale interesuje mnie co będziemy za te pieniądze 
tam robić.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Mamy dokumentację projektową już od kilku lat i taki też był drugi etap modernizacji 
nabrzeża. Kilka lat temu zrealizowaliśmy odcinek nabrzeża do mostu, czyli do ulicy Mostowej. 
W tej chwili drugi etap zakłada od ulicy… czyli ten brakujący odcinek od ulicy Mostowej, tutaj 
Rybaki aż w kierunku Płockiego Towarzystwa Wioślarskiego i tam kawałek również za. 
Chcemy połączyć ten odcinek z wejściem z tyłu do zoo tak, żeby wzbogacić naszą ofertę 
turystyczną i urozmaicić troszeczkę jeszcze kwestię związaną z poruszaniem się po tym 
obiekcie. Tak że kończymy… To jest zgodnie z dokumentacją, którą posiadamy w urzędzie, 
czyli drugi etap rewitalizacji tej części nabrzeża.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Troszkę więcej szczegółów?” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Technicznych?” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Co tam będzie.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Przede wszystkim – tak jak pierwotnie zakładały obydwa projekty – ta część będzie 
przeznaczona w dużej mierze pod miejsca parkingowe na całym praktycznie odcinku wzdłuż 
ulicy, czyli od mostu aż do Towarzystwa. Przy ulicy będą znajdowały się miejsca parkingowe, 
jak również ten duży parking zostanie zmodernizowany znajdujący się przy Towarzystwie. 
Kwestia wymiany oświetlenia, ale to co istotne i ważne dokończymy przede wszystkim, może 
od tego powinienem zacząć, bo wszelkie te prace drogowe wymagają z jednej strony kwestii 
kosmetycznych i kwestii drogowych, czy też chodników i ścieżek rowerowych, nowego 
oświetlenia, ale to co istotne i ważne w tym obszarze to również przystąpimy do ostatniego 
etapu odwodnienia, czyli pobudowania kanalizacji deszczowej, która pozwoli nam już cały ten 
obszar odwodnić do nowego wylotu, który już tam jest zaprojektowany. A jeżeli chodzi  
o nawierzchnię to – tak jak wspomniałem wcześniej – poprawimy nawierzchnię zarówno ulicy, 
chodników i będzie również droga rowerowa, nowe oświetlenie.” 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Teraz tak: odpowiadając tak 
trochę żartobliwym my już zostaliśmy tą Bałtycką Perłą Kultury, a Bałtyk wynika to z tego  
– tak się domyślam – tylko że chodziło o miasta, które mają dostęp do Bałtyku, a my mamy 
dzięki Wiśle. To tak… Ale taką nagrodę dostaliśmy. Natomiast jeśli chodzi o parking przy 
MOPS-ie to planowany jest raczej zamknięty parking dla klientów MOPS-u i dla pracowników 
MOPS-u. Na ile to się da może otworzyć jakby na popołudnie i poranek do godziny 7 nie 
wiem. To już jest kwestia organizacyjna MOPS-u czy będzie w stanie… Znaczy inaczej, czy 
osoby, które tam zaparkują wyjadą do godziny 7 jak zaczną przyjeżdżać pracownicy i klienci. 
To to jest kwestia pewnie do dogadania, ale niełatwa.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Na pewno niełatwa i nawet myślę, że pewnie podejmiemy takie rozmowy jako mieszkańcy, 
ponieważ naprawdę jest problem szczególnie w tamtej części osiedla z zaparkowaniem,  
z miejscami parkingowymi. Więc jeżeli właśnie… Jeżeli powstaje ileś tych miejsc, będzie 
wybudowane za 530 tysięcy to dobrze by było, żeby z tego parkingu korzystali mieszkańcy,  
a nie tylko pracownicy MOPS-u…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To prawda, pod warunkiem że 
będą mieli miejsce pracownicy i klienci, a nie postawią się mieszkańcy i nie będzie… i nie 
zwolnią miejsca na dzień. Pewnie to jest kwestia organizacyjna, którą pewnie można w jakiś 
sposób dogadać, tylko pytanie na ile będzie to możliwe.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ja myślę, że można wszystko wypracować, tylko trzeba właśnie rozmawiać, komunikacja 
jest potrzebna, bo naprawdę prosilibyśmy o to, bo tych miejsc nie ma, a sporo mieszkańców 
po prostu pracuje, więc myślę, że ich by urządzało, że przyjadą po pracy i rano odjadą.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Też tak myślę. Sądzę, że… 
Jeżeli to… Sądzę, że rada osiedla może spokojnie rozmawiać z MOPS-em, bo to jest kwestia 
dogadania się z MOPS-em, bo to on będzie budował ten parking i on będzie nim zawiadywał.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak się składa, że akurat reprezentuję tą radę osiedla i na pewno nie omieszkam…” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Domyślam się.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… się spotkać z Panem dyrektorem i porozmawiać w tym temacie, bo naprawdę jest tam 
problem, gdyż mieszkańcy zostawiając swoje samochody wzdłuż ulicy dostarczają karteczki  
i pouczenie, i mandaty, a naprawdę jest problem.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Niedługo będziemy mieć 
więcej samochodów niż mieszkańców. Ale to prawda. Wszyscy mamy… Myślę, że jeśli chodzi 
o Płock to jest dość duży problem z parkingami. I jeszcze odpowiadając na pytanie Pana 
radnego jeśli chodzi o boiska na Łukasiewicza: tam mamy około 14 milionów, z czego  
8 milionów – nie pamiętam, ale powiedzmy – koło 8 milionów to są środki obce, a 6 własne.  
I tak było od początku. W tej chwili jedyne te 3,8 – to o co Pan radny pyta – to jest… 
dostaliśmy informację, że te 3,8 wpłynie nam w roku 2026, czyli dajemy swoje w 2025,  
a w 2026 jakby odzyskamy te pieniądze. To tylko takie przesunięcie jakby tych 3,8…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Jak mamy to dajemy.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jakbyśmy nie mieli to pewnie 
byśmy bardziej się z nimi targowali. Znaczy, nie znam przyczyny tego przesunięcia tych  
3,8 na następny rok.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do tego punktu? Nie ma. Ja tylko jeszcze 
dodam, że była ta nadwyżka budżetowa i troszkę jest mi przykro, że punkt, który – jeden 
tylko złożyłam na ręce przewodniczącego klubu i który dostarczył do urzędu miasta – w ogóle 
nie został rozpatrzony i tym bardziej, że jeżeli buduje się parking dla pracowników instytucji  
i petentów, a wzdłuż jest od wielu lat kawałek tej drogi, która nie jest wyremontowana  
i podczas opadów są koleiny i zastoiska i nikt na to nie zwrócił na to uwagi, bo naprawdę jest 
potrzeba też wyremontowania tej części drogi. I prosiłabym, nie wiem czy może ktoś by 
poszedł w teren, przeszedł się z pracowników urzędu miasta i po prostu pochylił się ku temu 
problemowi, ponieważ w ubiegłej kadencji rady miasta kilkakrotnie prosiłam i składałam 
interpelacje, załączając do tego zdjęcia. Wiem, że tam miała być inwestycja, ponieważ 
deweloper kupił, nabył działkę od MZGM-u i nie byłoby to zasadne, że jeżeli miał tam 
powstać budynek wielokondygnacyjny i ta część miałaby być rozjechana, ja rozumie, ale to 
się nie dzieje. Już kilka lat jest kupiona ta działka, nic na niej się nie dzieje. Wręcz 
przeciwnie, chyba dwa lata temu uległa podpaleniu, więc tam wszystko stanęło  
w płomieniach przy weekendzie. Więc naprawdę prosiłabym, ponieważ wymaga remontu ta 
część właśnie tej drogi, która została ominięta przy remoncie ulicy Zgliczyńskiego kilka lat 
temu. Dziękuję bardzo. Teraz poddam pod głosowanie obie…” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział [z sali]: „Mogę jeszcze?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak, bardzo proszę, Panie radny.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Ja tylko tak w formie odniesienia się, 
Panie skarbniku, bo jak tutaj słyszymy to inne kluby dostały informację o dzieleniu tej 
nadwyżki i proszono je o składnie ewentualnych informacji. Niestety klub PiS takiej 
propozycji nie dostał. Chciałem przypomnieć, że również jesteśmy radnymi wybranymi przez 
mieszkańców tego miasta. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Poddaję projekty uchwał pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 
projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 236? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
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Wynik głosowania (projekt na druku nr 236): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 237?” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 237): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszych obrad.” 
 
3) podpisania umowy o współpracy partnerskiej w dziedzinie kultury, nauki, 
oświaty, sportu, ochrony zdrowia, opieki społecznej, gospodarki i działalności 
samorządowej pomiędzy Gminą-Miasto Płock w Rzeczpospolitej Polskiej i Miastem 
Veszprém na Węgrzech (druk nr 223) 
 
Projekt uchwały na druku nr 223 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu, bardzo proszę? Jeśli nie ma, poddaję ten 
punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 223?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
4) ustalenia wysokości opłaty za pobyt w Izbie Wytrzeźwień w Płocku (druk  
nr 225) 
 
Projekt uchwały na druku nr 225 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Jeśli nie ma, poddaję ten punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 225? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
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Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
5) przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich  
i restauratorskich przy nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy 
Rewitalizacji (druk nr 231) 
 
Projekt uchwały na druku nr 231 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tutaj Państwo radni macie pytania do tego punktu, bardzo proszę? Ale nie widzę, więc 
poddaję ten punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały na druku numer 231? Poproszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
6) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  
w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 232) 
 
Projekt uchwały na druku nr 232 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tutaj Państwo radni macie do tego punktu pytania? Jeśli nie ma, poddaję punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 232? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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7) wytypowania sześciu przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiego Okrągłego 
Stołu Edukacyjnego (druk nr 234) 
 
Projekt uchwały na druku nr 234 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I dziś opiniujemy tylko sam druk, a radni będą wybierani na najbliższej sesji, czyli  
w czwartek. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 234? Bardzo proszę o zagłosowanie. Proszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
8) uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego pn.: ,,Budowa   
i przebudowa istniejącej sieci c.o kanałowej 2xdn 500/400/300/250/200 na sieć 
preizolowaną wzdłuż ulic: Łukasiewicza, Nowowiejskiego, Okrzei, Zduńskiej  
w Płocku wraz likwidacją niektórych komór.’’ na dz. o nr ewid. 230, 223/4  
w obr. nr 4 – Łukasiewicza na terenie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego Jaru 
Rzeki Brzeźnicy (druk nr 235) 
 
Projekt uchwały na druku nr 235 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie do tego punktu pytania? Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Króciutkie 
pytanie. W materiale, ani w uzasadnieniu nie znalazłem informacji kto jest inwestorem. 
Czyżby Fortum?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała [z sali]: „Tak.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Jeśli nie ma więcej pytań, poddaję punkt pod głosowanie. Kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 235?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 
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9) nabycia przez Gminę-Miasto Płock zabudowanych nieruchomości położonych  
w Płocku przy pl. gen. Jarosława Dąbrowskiego (druk nr 239). 
 
Projekt uchwały na druku nr 239 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy tu Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Może najpierw Pan przewodniczący, 
później Pan radny Andrzej Aleksandrowicz. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Mam 
pytanie: co planujemy zrobić z nieruchomością, którą przejmiemy na Trzepowie?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To może jeszcze tutaj Pan Andrzej Aleksandrowicz. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dołączam się też do pytania Pana 
przewodniczącego. Natomiast chciałem też zauważyć, że o ile nie kwestionuję jakby potrzeby 
rozwoju Akademii Mazowieckiej, jak najbardziej rozumiem, że te tereny są przyległe 
bezpośrednio do niej. Natomiast chciałem zauważyć, że jednak jest to bardzo atrakcyjny 
teren w centrum miasta. Poza tym, że atrakcyjny to jest tam sala sportowa, z której 
korzystają mieszkańcy, jest tam miejsce piknikowe właściwie jedyne takie tutaj gdzieś  
w centrum Płocka gdzie można taki piknik odbyć. Rozumiem, że to wszystko ulegnie 
likwidacji. I co w zamian w tym centrum miasto proponuje mieszkańcom? Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Ja również tu przyłączę się do wypowiedzi Pana radnego Andrzeja 
Aleksandrowicza jeśli chodzi o miejsce piknikowe, ponieważ tam co tydzień w okresie 
wiosenno-letnim spędzają czas chyba we wtorki – jeśli się nie mylę – seniorzy, którzy 
aktywnie spędzają ten czas, gromadzą się, spotykają się, a dla nich to naprawdę jest dużo, 
oni czekają od wtorku do wtorku, żeby spędzić troszkę tego czasu na świeżym powietrzu, 
pobawić się, porozmawiać, spotkać się, więc zostaną pozbawieni takiego terenu. Czy może 
Państwo macie gdzieś jakiś teren taki zastępczy właśnie dla nich? Dziękuję?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „Wszystkie?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak, tak, zapraszamy Panie prezydencie.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Cóż, w pierwszej kolejności odpowiem na pytanie 
Pana przewodniczącego, ale zanim odpowiem na to, szanowni Państwo, od samego początku 
przede wszystkim jako miasto, Pan prezydent, szanowni Państwo, również co roku wyrażacie 
zgodę na wsparcie naszego płockiego ośrodka jednego, drugiego czy trzeciego w zakresie 
studiów wyższych czy też szkolnictwa. I tutaj również przede wszystkim stawiamy na rozwój, 
na rozwój Płocka, a rozwojem Płocka jest również rozwój akademicki Płocka. Szczycimy się 
tym, że coraz więcej kierunków pojawia się w Płocku, co jest również alternatywą zarówno 
dla osób, które znajdują się w Płocku, jak i te, które chciałby przyjechać do Płocka. Cieszy 
nas to jako zarząd, że są ośrodki, które się rozwijają i widzą potencjał. Dopiero co na 
ostatniej sesji rady miasta wyraziliśmy… już dużo wcześniej, ale… nie, to nie była chyba 
nawet sesja rady miasta… to wojewoda… faktycznie, trochę za dużo tych emocji. Wojewoda 
wyraził zgodę na to, żeby przekazać akademii budynek. Budynek, który od wielu, wielu lat 
straszył, a dziś akademia ma pomysł w jaki sposób zagospodarować ten budynek i włożyć  
w niego nowe życie. My również odpowiadamy za każdym razem w momencie kiedy jedna, 
druga czy trzecia uczelnia chciałaby rozwijać swoje skrzydła, szczególnie w Płocku, i taką 
odpowiedzią jest na pismo, które otrzymaliśmy ze strony Akademii Mazowieckiej, która 
wystąpiła do miasta z prośbą o dokonanie zamiany, widząc akurat w tej przestrzeni, 
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konkretnie w tej przestrzeni możliwość dalszego rozwoju. Dziś oczywiście my jako miasto 
poddajemy – czyli jako prezydent – poddajemy pod zgodę rady miasta, ale chyba wszyscy 
zdajemy sobie sprawę, że jeżeli chcemy się dalej rozwijać to też powinniśmy z jednej strony 
szukać tej płaszczyzny, a jako miasto odpowiadać pozytywnie. I w tym momencie my jako 
miasto podjęliśmy… podejmujemy… Państwo podejmujecie uchwałę w zakresie odkupienia tej 
przestrzeni. Tak jak tutaj padło, przestrzeni, która niejednokrotnie jest częścią rekreacyjną, 
ale takich przestrzeni mamy wiele, bo nieopodal, dalej mamy też i POKiS, mamy nad Wisłą 
wiele przestrzeni. Nie potrafię w tej chwili odpowiedzieć ile tych przestrzeni i w których 
miejscach się znajduje, ale myślę, że wszechświat też nie lubi pustki i za chwileczkę jeżeli nie 
w tym to w innym miejscu myślę, że taka płaszczyzna do spędzenia wolnego czasu się 
pojawi. Tak więc my dzisiaj odpowiadamy na potrzeby rozwojowe uczelni, która stanowi 
bardzo ważną część akademicką naszego miasta, a więc myślę, że to jest na tyle istotne  
i ważne, że powinniśmy pozwolić dalej rozwijać się tej uczelni. Jeżeli chodzi o kolejny element 
jakim jest nieruchomość, która jest nam polecana jako do zamiany to w tej chwili na pewno 
funkcje społeczne, z jakiejś instytucji społecznej. Więcej na ten temat powiemy w momencie 
kiedy będziemy tej zamiany dokonywać. Przeznaczenie na pewno na różnego rodzaju 
inicjatywy społeczne.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Bardzo ładny ośrodek szkoleniowy.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Daje potencjał. Ja – przyznam szczerze – byłem już… widzę w tym bardzo duży potencjał, 
więc myślę, że naprawdę jesteśmy w stanie w tej chwili przy tej zamianie z jednej strony 
odpowiedzieć na długie… długo poszukiwane miejsce dla akademii, jeżeli chodzi o tą naszą 
przestrzeń, a przestrzeń, która jest nam polecana i jest przez nas przeanalizowana myślę, że 
daje bardzo duży potencjał. Ale w pierwszej kolejności – tak jak powiedziałem – chciałbym… 
na pewno więcej powiemy w momencie kiedy… jak już będziemy na etapie konkretnej 
zamiany, opowiemy jakie jest przeznaczenie. Pracują w tej chwili odpowiednie służby nad 
tym, żeby w odpowiedni sposób ten obiekt zakwalifikować. Dziękuję. Jeżeli są jeszcze jakieś 
pytania to jestem do dyspozycji.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Rzeczywiście Akademia Mazowiecka na przestrzeni lat się rozwija i też 
otrzymała budynek przy 1 Maja dość spory po byłej komendzie miejskiej policji, gdzie będzie 
miała dużo przestrzeni, pomieszczeń, też i terenu zielonego. Jednak ja dzisiaj nie będę 
głosowała na tak, ponieważ muszę to rozważyć, głównie chodzi mi o seniorów, którzy jednak 
zostaną pozbawieni tego terenu rekreacyjnego, który naprawdę dla nich jest bardzo ważny. 
Ale może do czwartku po prostu Państwo podacie zastępczy teren, który proponujecie, 
ponieważ widzę… To znaczy bardzo dobrze, że się rozwijamy, ponieważ przypływ… Akademia 
się rozwija i będzie przypływ osób spoza Płocka, którzy może zostaną i się osiedlą na stałe, 
ponieważ nawet przy bieżącym naborze do przedszkoli zauważyliśmy, że dzieci jest coraz 
mniej i pojawił się problem gdzie oddziały zostały polikwidowane. Część osób pewnie też 
straci pracę z uwagi na te problemy. I myślę, że jeśli chodzi o ten rozwój szkolnictwa czy też 
przedszkolnego dotknie to w najbliższych latach, ponieważ co roku rodzi się coraz mniej 
dzieci i nawet takim przykładem myślę, nie będę tutaj negowała, ale myślę, że nie jest do 
końca też była rozważona inwestycja gdzie prosiłam, wnioskowałam, też mieszkańcy 
podpisywali się chętnie na osiedlu Wielka Płyta budynek na Kossobudzkiego po byłej Szkole 
Podstawowej nr 3, który mógłby posłużyć mieszkańcom w tym starszym wieku gdzie są 
samotni, żeby powstał jednak dom dziennego pobytu, a powstaje tam żłobek. Oczywiście 
żłobki są bardzo potrzebne, ale przy ilości tych urodzeń dzieci, którą obserwujemy i widzimy 
za chwilę pewnie żłobek na Płoskiego, który jest obok ulicę, on zostanie pewnie – tak 
przypuszczam że – pewnie zostanie zamknięty, a zostanie przeniesiony do tego budynku.  
I myślę, że nieraz trzeba się wsłuchać w te głosy tych mieszkańców, którzy czy korzystają, 
czy mieszkają tuż obok i naprawdę Panie prezydencie prosiłabym w czwartek o taką 
informację jaki będzie zastępczy teren, żeby osoby starsze mogły korzystać na świeżym 
powietrzu i spędzać ten czas. Dziękuję bardzo. Poddaję… Bardzo proszę, Panie radny 
Aleksandrowicz.” 
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Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Obawiam się Panie prezydencie, że tutaj  
w tym rejonie centrum o takie miejsce piknikowe jak jest tam raczej trudno. Ja nie widzę 
takiego miejsca, chyba że już gdzieś na dole, bliżej Sobótki, może gdzieś zagospodarowanie… 
Zresztą tam mamy ośrodek z takim miejscem piknikowym, ale to nie o to chodzi, tak? 
Prosiłbym też nie stawiać tak sprawy, że albo jesteśmy za rozwojem Akademii Mazowieckiej, 
albo nie, bo sprawy w ten sposób tej nie można postawić. Musimy dbać również o rozwój 
Akademii Mazowieckiej i o to dbamy, na przykład przekazaliśmy – znaczy, wojewoda 
przekazał, ale miasto jakby wspomagało w tym temacie – budynek przy 1 Maja, ale tu ten 
teren jest trochę inny. Ja myślę, że może warto, żeby – jeśli będzie to możliwe – żeby  
w czwartek czy może nawet byłoby to możliwe na jutrzejszą komisję inwestycji, gdyby urząd 
miasta mógł skonsultować się z akademią czy może nam przekazać jakieś nawet ogólne 
informacje w jaki sposób ten teren zamierza zagospodarować, bo być może jest tak – ja nie 
wiem – że na przykład to miejsce piknikowe zostanie i będzie wykorzystywane na potrzeby 
wewnętrzne akademii, a w takim przypadku może by po prostu ustalić z akademią, że nie 
tylko na potrzeby wewnętrzne, ale że normalnie też komercyjnie akademia będzie je 
wynajmowała. Także myślę, że warto by też się zapytać – jeśli jest taka możliwość i będzie 
wola ze strony akademii udzielenia takiej informacji – jak ten przejęty teren ma być 
zagospodarowany. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Jeszcze chciałam dodać, że właśnie ten teren dla tych seniorów jest też 
takim atrakcyjnym terenem z uwagi na lokalizację, bo każdy mógł się tu dostać głównie 
komunikacją miejską. Było blisko, a obawiam się, że takiego terenu rzeczywiście tutaj  
w Płocku nigdzie nie ma. Dziękuję. Jeśli nie ma więcej pytań, poddaję ten punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 239? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 7 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Chciałam Państwa poinformować, że kolejne posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej 
odbędzie się 22 kwietnia, wyjątkowo we wtorek, o godzinie 14.30, ponieważ w poniedziałek 
są… jest drugi dzień Świąt Wielkanocnych. I właśnie proszę zwrócić uwagę, że godzinę 
wcześniej, czyli 14.30. Mamy jeszcze do zaopiniowania jeden wniosek od zastępcy 
prezydenta Pana Piotra Dyśkiewicza o przyznanie mieszkania. Państwo mieliście załączoną 
informację, mogliście zapoznać się z tym problemem, więc ja tylko poddam ten wniosek pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania, kto jest przeciw, ewentualnie wstrzymał się od głosu, bardzo proszę? Poproszę  
o wynik.” 
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Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Dziękuję bardzo.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt. 8 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Ja na tym kończę dzisiejsze posiedzenie i dziękuję bardzo za udział. Wszystkiego dobrego.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 
 
 
 
(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o 
dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 
 


